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Incepem astazi seria de interviuri cu tineri de succes din Sighetu-Marmatiei. Desi cei din
generatiile anterioare ar putea crede ca tinerii nu au nimic in cap, ca nu stiu ce vor de la viitor,
iata ca exista si unii care isi pot spune cu mandrie varsta si reusitele. Si pe langa asta sunt
oameni de-ai nostri, sigheteni, Iata primul interviu cu un tanar de succes, Celia Trifoi, ajunsa
atleta la clubul Dinamo Bucuresti. 1. Cine esti si cu ce te ocupi in momentul de fata? Celia:

Trifoi
Celia, sunt atleta la clubul Dinamo Bucuresti si studenta la facultatea de Stiinte Politice, in
cadrul Scolii Nationale de Studii Politice si Administrative (SNSPA) 
 
2. Unde ai absolvit liceul si povesteste-ne o intamplare din liceu care ti este cea mai
draga.
Celia: 
Am fost eleva la Colegiul National Dragos Voda, sunt mai multe intamplari frumoase din liceu
pe care mi le aduc aminte, nu pot sa ma gandesc la una in mod special, pentru ca alaturi de
colegi, parca zilele erau din ce in ce mai pline de bucurie (mai ales in clasa a 12-a). 
3. Care a fost materia preferata?
In momentul de fata folosesti informatiile pe care le ai obtinut in liceu la materia
preferata, in job ul tau?
Celia: 
Ca materii mi au placut matematica si chimia. Nu pot sa zic ca imi folosesc acum foarte mult
pentru ca in liceu am facut profil real, iar acum am mers pe profil uman.
4. Cine te a ajutat sa ajungi unde te afli acum?
Celia: 
Ca sa ajung pana aici,am avut nevoie de sprijinul familiei si persoanelor care imi sunt dragi.
Desigur, printre aceste persoane se numara si primul meu antrenor, dl. Csillik, datorita caruia
am inceput sa fac atletism, si multe alte persoane. Factorul cheie a fost insa ambitia si dorinta
de a fi mereu prima. 
5. Care sunt realizarile tale pana in momentul de fata?
Celia: 
Pana in momentul de fata am reusit sa devin de 3 ori campioana nationala, de 2 ori
vicecampioana balcanica si la seniori si la juniori si am mai multe medalii de locul 2 si 3 la
Campionatele Nationale(nu le stiu sigur numarul).
6. Daca ai stii ca ideea ta ar fi pusa in practica si ar exista fonduri suficiente in Sighetu
Marmatiei, ce ai schimba (indiferent daca e vorba de arhitectura, viata sociala sau
culturala a cetatenilor)?
Celia: 
Evident ca as construi o baza sportiva, dotata inainte de toate cu o pista de atletism. 
7. Ce sfat ai da pentru a obtine succesul in cariera, tinerilor?
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Celia: 
Pot sa dau un singur sfat care consta intr-o metoda aplicata si de mine: chiar daca ti se pare
cateodata ca esti intr-o prapastie si nu exista cale de iesire, trebuie sa inveti sa renasti si sa o
iei de la capat. Asta inseamna sa fii invingator: sa nu te dai batut usor.
8. Care sunt planurile tale de viitor? 
Celia: 
Planurile mele de viitor sunt strans legate de atletism, dar nu as vrea sa imi neglijez nici studiile.
Evident ca vreau sa obtin cat mai multe performante pe plan international.
9. Intentionezi sa te intorci in Sighet?
Celia: 
Nici vorba. Deja sunt in largul meu aici la Bucuresti si aici am sanse pe care Sighetul nu mi le
ofera. Bineinteles ca in vacante voi fi pe acasa, dar sa ma intorc definitiv nu as vrea.
Iti multumim !
Octombrie 2011 
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